
  

 Steenwijk, 19-11-2019 

Aan: College Burgemeester en Wethouders Steenwijkerland 

Betreft: Schriftelijke vragen handhaving stookverbod 

Geacht college, 

In onze gemeente is bij voortduring overlast door het verbranden van rietafval 
(zomermaaisel) en ander afval in het buitengebied. Naar aanleiding van klachten die 
ons hebben bereikt willen we graag weten hoe, vergunningverlening en handhaving 
van het stookverbod geregeld is. 


Wij hebben vernomen, dat handhaving niet uitvoerbaar is omdat van te voren niet 
wordt gemeld wanneer er gebrand wordt. En, dat indien handhaving in het gebied 
wel aanwezig is, zij niet kunnen optreden omdat de verantwoordelijke afwezig is. 

Handhaving is daardoor niet te realiseren. Uit het oogpunt van milieu, gezondheid en 
geloofwaardigheid vinden wij dit zorgwekkend. 


Graag willen wij van u het volgende weten; 

• Welke voorwaarden worden er gesteld aan een ontheffing?  

• Welke ontheffingsaanvragen spelen in het gebied Weerribben-Wieden en wie 
zijn de vergunninghouders?  

• Welke belemmeringen ervaren handhavers bij de uitvoering van hun taak? 

• Zijn vergunninghouders aanspreekbaar op het verbranden van rietafval in hun 
gebied?  

Met vriendelijke groet 

Ronald van Vlijmen, Fractie GroenLinks Steenwijkerland 



 
 


